
 
 
 

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL COMITÈ DE QUALITAT DE 
LA FACULTAT DE FÍSICA DE 16 DE MAIG DE 2022 

 
El dia 16 de maig de 2022, sota la presidencia de Manel Perucho i Pla, i amb 
l’assistència de les persones indicades a continuació, es reuneix el Comitè de Qualitat 
de la Facultat de Física de la Universitat de València en sessió ordinària per tractar els 
següents punts de l’ordre del dia.  
 
Assistents: Manel Perucho i Pla (President), Jordi Vidal Perona (President de les CATs del Grau en Física i 
del Grau en Òptica i Optometria), Juan Zúñiga Román (Director del Màster en Física Avançada), César 
Coll Company (Director del Màster en Teledetecció), Rosa Mª Cibrián Ortiz de Anda (Directora del 
Màster en Física Mèdica, en línia), Walter Furlan (Director del Màster en Optometria Avançada i Ciències 
de la Visió, en línia), Rubén Piles Delgado (representant de l’alumnat), Mª Ángeles Sáez Miralles 
(Administradora del centre), i Mª Vanessa Cámara Vallés (tècnica de la Unitat de Qualitat, en línia). 
 

Punt primer. Aprovació, si escau, de les actes de les reunions ordinàries de data 16 de 
desembre de 2021.  

No hi ha comentaris respecte les actes, que s’aproven per assentiment. 

Punt segon. Informe del President de la Comissió.  

El president informa sobre els informes finals del procés de renovació de l'acreditació 
dels graus del centre, tot comentant-ne els aspectes que cal tindre en compte de cara 
als propers anys. S'obre la qüestió sobre el procediment a seguir per tal de corregir certs 
aspectes menors en les memòries de verificació de graus i màsters, amb intervencions 
de Mª Vanessa Cámara, tècnica de la Unitat de Qualitat, i Mª Ángeles Sáez, 
administradora del centre. 

Punt tercer. Aprovació, si escau, de l'Informe de Qualitat E.PCG1.1 per al curs 2020/21. 

El president del Comitè descriu l'informe en qüestió, que fa referència a la captació 
d'alumnat per als graus del centre i el procés de matriculació, sobre les evidències 
estadístiques aportades per la Unitat de Qualitat i enquestes a estudiantat de primer i 
tercer curs, professorat i personal d'administració. En conjunt, els resultats són molt 
positius i no s'hi detecten aspectes que requerisquen accions de millora. L'informe és 
aprovat per unanimitat dels i les presents. 

Punt quart. Torn obert de paraules. 

Mª Vanessa Cámara felicita el centre pels resultats obtinguts i per tindre les tasques 
relatives a la qualitat de l'ensenyament al dia. 
 



 
Vist-i-plau 
 
El President         La Secretària 
 
 
 
 
 
Manel Perucho     Mª Ángeles Sáez 
 
 
 


